
Travesti a drag: mezi generacemi (vyjmuto přímo z námětu bakalářské práce) 

Tématika drag shows a drag queens v posledních letech významně nabývá na popularitě. Jako 

forma zábavy i jako forma projevu. Ale nejedná se o zcela nový fenomén. Tzv. Travesti shows 

v Česku fungují již desítky let, nikdy se jim však nedostávalo tolik pozornosti a pochopení, jako 

je tomu dnes. Změnili se samotná vystoupení i sociální podnebí. Je ale něco, co zůstává 

neměnné? Třeba motivace převlékat se, vystupovat a bavit druhé, láska v komunitě, ale i 

nástrahy vycházející z nepochopení. Ráda bych skrz rozhovory s „královnami“ reprezentující 

jiné generace odhalila co se změnilo, co zůstává stejné a zda jsou generace ale i formy umění 

navzájem propleteny, nebo fungují zcela nezávisle. V dokumentu bych ráda tématizovala 

pochopení, únik, autenticitu i to, jak jsme jako lidé formováni dobou.   

 


